
Bestyrelses møde i afd 3 den 18-6-20 

 

Tilstede: Lisbeth, Alice samt Piaannette 

 

1. Udskiftning af kælderdøre: Vi mener at det er unødvendigt, idet vi lige har 

fået skiftet kælderdøren ud til haven. 

2. Vi ville være glade for at få skiftet åbne/lukke systemet ud på  vores 

hoveddøre, således de åbner af sig selv ( med nøglen ) – akkurat som 

kælderdøren ud til haven. 

3. Det er i orden at vedligeholde altanerne over vedligeholdelses kontoen. 

4. Forslag til pergolaen: Den giver ikke rigtig nogen mening som den er lige nu. 

Kan den blive overdækket ?  

 

 

Referat Piaannette. 


